
 

OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-11 

Datum:.24.01.2020 

 

Z A P I S N I K 

 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v petek, dne 24.01.2020, 

z začetkom ob 16.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Mag. Norma BALE, Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Dušan 

DOMANJKO, Alja DOMJAN, Dominika FRAS, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Mihael 

KLOBASA, Janez KONRAD, Jožef TOPLAK  

 

 

Ob 16.15 uri sta se pridružila svetnika Miran GOMBOC in Toni ŽITEK. 

Ob 16.23 uri se je pridružil svetnik Vladimir RANTAŠA 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Mojca MAROVIČ, v.d. direktorice OU, Tatjana 

VRBANČIČ, Jasna DIVJAK in Marjeta LONČAR vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU),  

 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As, Novinar Marjan Maučec, novinarka Lidija Cer Magdič,  Novinarka Vida Toš 

 

Župan je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 13 svetnic in  

svetnikov. 

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

➢ OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 11. redne seje. 

  

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 

 

DNEVNI RED: 

• Potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega sveta 

• Informacija o dejavnosti župana med sejama 

• Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

• Predlog imenovanja predstavnikov lokalne skupnosti v svet šole Osnovna šola Kapela 

• Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o grbu, zastavi in imenu Občine 

Radenci ter imenu Radenci– prva obravnava 

• Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2020-prva obravnava 

• Predlog Sklepa o  Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za 

leto 2020 

• Predlog spremembe Kadrovskega načrta Občine Radenci za leti 2020 – 2021 

• Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občine Radenci – prva obravnava 

• Predlog sklepa o oddaji gospodarske javne infrastrukture oskrbe s pitno vodo-v najem 

javnemu podjetju Prlekija d.o.o. 

• Predlog sklepa, da se lahko do 20 % omrežnine zbrane na območju Občine Radenci 

nameni za skupno vlaganje v javno infrastrukturo v letu 2020 



• Seznanitev svetnikov občinskega sveta Občine Radenci s programom upravljanja 

odlagališč nenevarnih odpadkov Hrastje Mota za leto 2020 in 2021 

• Seznanitev svetnikov občinskega sveta Občine Radenci s programom ravnanja z ločeno 

zbranimi frakcijami na območju Občine Radenci v letu 2020 

• Seznanitev svetnikov občinskega sveta Občine Radenci z letnim programom izvajanja 

javne službe urejanja in čiščenja javnih površin na območju Občine Radenci za Občino 

Radenci za leto 2020 (popravek) 

• Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče . 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 100/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 10. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila dne 30.12.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo  13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal sledeče: 

• od zadnje seje do danes je imel veliko obveznosti glede priprave proračuna ter glede 

usklajevanja proračuna na sejah posameznih odborov, 

• skupaj z OU je delal na mreženju za projekte, ki so zajeti v letošnjem proračunu ter 

tudi na tistih, ki se bodo izvajali v naslednjih leti in so še v pripravi,   

• začeli so se pogovori z Eko skaldom glede izgradnje telovadnice na Kapeli, Eko sklad 

namreč lahko financira do 50% upravičenih stroškov glede izgradnje telovadnice, 

• želeli bi uvesti prvi projekt v občini Radenci in sicer projekt »PAMETNE VASI« glede 

tega so stekle prve aktivnosti, naslednji teden bomo imeli prve razgovore 

• končali smo z aktivnostmi glede izdaje gradbenih dovoljenj, ki smo jih morali zaradi 

projektov zajetih v letošnjem proračunu, pripraviti do 31.01.2020, tako bodo vsi 

zastavljeni načrti, ki jih imamo v proračunu lahko izvedeni, gre predvsem za 

nogometno igrišče in počivališče za avtodome, vsa dokumentacija bo za projekte 

pripravljena do 31.01.2020, 

• dogovori z družbo Sava Turizem d.d. o prenosu zemljišč, rušenju Prekmurskega 

doma, oz. končanju denacionalizacije, so v teku, tako da bi lahko začeli z deli v 

skladu s proračunom v letu 2020, 

• Občina je  prevzela v upravljanje »Golf igrišče Občine Radenci«, ki je v lasti družine 

Tivadar. Družina tega ni mogla upravljati, zato je občina igrišče prevzela v 



brezplačno upravljanje in ga dala naprej v brezplačni najem. Finančnih posledic 

Občina glede najema nima. V interesu Občine Radenci je, da ostane golf igrišče 

živo. Del prostorov, ki se nahajajo na golf igrišču, bo koristil tudi RO Občine Radenci. 

 

 

➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanja je zastavila mag. Norma Bale: 

 

»Spoštovani, 

vsak prvi ponedeljek v mesecu sem v Penini med 17.00 in 18.00 na razpolago občankam 

in občanom za predloge, vprašanja in ideje. Vesela sem, da lahko predstavim pobude in 

vprašanja prvih štirih, ki so se obrnili name. Oblikovala sem jih v naslednje  sklope: 

 

1. V občini Radenci so opazne spremembe v okolju. Občina spreminja svojo podobo. 

To so spremembe, ki jih pozdravljamo in se jih veselimo. Sama sem, ko sem še 

smela sodelovati pri Mačjem mestu, izjemno dobro sodelovala z Občinsko upravo 

in vem, da ta uprava dela dobro. Izvajajo se torej projekti, ki so bili zastavljeni v 

preteklem obdobju. In tako je prav. Zanima pa me naslednje: 

Vprašanje: Koliko novih projektov je bilo prijavljenih na razpise in na katere razpise 

občina namerava prijaviti razpise, ki jih pripravlja ter seveda, katere projekte 

pripravlja? Kdo je doslej pripravljal projektno dokumentacijo in kdo bo dobljene 

projekte vodil in za njih skrbel? Bodo to zaposleni znotraj OU ali bodo sodelovali zunanji 

oz. pogodbeni partnerji? Kdo so vodilni partnerji in partnerji v projektih?  

 

2. Turizem. Najhitreje razvijajoča se gospodarska panoga na svetu. Radenci, zibelka 

pomurskega turizma. Prevladujoči tip turizma v pomurski regiji je zdraviliški 

turizem. Po podatkih Ajpesa iz leta 2015 je v radenski občini bilo na voljo 882 ležišč 

v nekaj več kot 500 sobami, kar primerjalno pomeni četrtino vseh razpoložljivih 

hotelskih sob v regiji.  

Ali obstaja strategija razvoja turizma v Radencih? Pred leti je Skupnost občin Slovenije 

zahtevala od občin, da pripravijo razvojne strategije tudi na področju turizma, manjše 

občine so te turistične strategije lahko vključevale v krovne razvojne strategije. Edini 

dokument, ki sem ga našla, je  

STRATEŠKI RAZVOJNI DOKUMENT 2014 – 2020, ki ga je po naročilu občine in seveda proti 

plačilu napisalo mariborsko podjetje Pro Futurus. Dokument popiše stanje in poda znane 

podatke o občini. O samih razvojnih strategijah pa ni bistvenega govora.  

Vprašanje: Zanima me torej, ali Občinska uprava razmišlja o sistemskem razvoju turizma 

in kakšna je vizija razvoja turizma? Zanima me tudi natančna vsota turistične takse in kam 

in za kakšne namene se ta taksa steka. 

 

3. V zadnjih mesecih smo opazili nekatere nove skulpture in spomenike. Pod mojim 

oknom je eden, za katerega sem najprej pomislila, da je nagrobni spomenik, ampak 

potem sem ugotovila, da gre za v kamen vklesani zapis znamenite Avsenikove 

pesmi o Radencih (V Radence pot me pelje (1972). Vesela sem, da je moj zapis 

o turizmu v lani izdani monografiji nekdo prebral in to pesem, ki sem jo sama 

uporabila za naslove v tekstu, koristno uporabil. Vsekakor pa opozarjam na to, da 



se na spomenikih in tablah pojavljajo zapisi s pravopisnimi napakami. Prav tako 

vidim, da stojijo po Radencih replike glinenih steklenic oz. slatink v različnih 

velikostih, prav pred občinsko stavbo je ena postavljena tako, da v meni vzbuja 

poredne asociacije. 

Vprašanje: S kom sodeluje občinska uprava pri odločanju glede postavitve spomenikov in 

drugih posegov v okolje, ki bistveno spreminjajo podobo kraja?  

Vljudno prosim za pisne odgovore na naslednji seji. » 

 

 

Na zahtevo mag. Norme Bale bodo odgovori na zastavljena vprašanja podani pisno, na 

naslednji seji OS. 

 

Župan je na zahtevo mag. Norme Bale, da se odgovori podajo v pisni obliki povedal, da je 

praksa glede podajanja odgovorov na sejah OS bila do sedaj taka, da se večina odgovor 

na zastavljena vprašanja poda že na sami seji. Vendar če mag. Norma Bale vztraja na 

pisnih odgovorih, bodo ti tudi tako podani. 

 

 

Ob 16.15 uri sta se pridružila svetnika Miran GOMBOC in Toni ŽITEK. 

 

➢ AD  4 PREDLOG IMENOVANJA PREDSTAVNIKOV LOKALNE SKUPNOSTI V 

SVET ŠOLE OSNOVNA ŠOLA KAPELA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Amadeja Horvat, predsednica KMVVI. 

 

O predmetnem imenovanju je razpravljala KMVVI. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 101/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep, da se v svet šole Osnovna šola Kapela, 

kot predstavnika lokalne skupnosti imenujejo ga. Mojca Karnet, Kapelski Vrh 44, 

9252 Radenci, g. Dušan Domanjko, Kapelski Vrh 31, 9252 Radenci in mag. Norma 

Bale, Radgonska cesta 5, 9252 Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 5 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

GRBU, ZASTAVI IN IMENU OBČINE RADENCI TER IMENU RADENCI– PRVA 

OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 



 

O predmetnem odloku so razpravljali Statutarno pravna komisija in Odbor za šport in 

turizem, ki sta predmetni odlok v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 102/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

grbu, zastavi in imenu Občine Radenci ter imenu Radenci v prvi obravnavi. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Odlok v prvi obravnavi je bil sprejet. 

 

Ob 16.23 uri se je pridružil svetnik Vladimir RANTAŠA 

 

Tako je bilo prisotnih vseh 16 svetnikov in svetnic. 

 

➢ AD 6 PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2020-

PRVA OBRAVNAVA 

• Predlog sklepa o  načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 

Radenci za leto 2020 

• Predlog spremembe kadrovskega načrta občine Radenci za leti 2020 – 

2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana Vrbančič. 

 

O predmetne odloku so razpravljali na skupni seji vsi odbori in sicer Statutarno pravna 

komisija, Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve,  Odbor za kmetijstvo, Odbor 

za šport in turizem, Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, KMVVI, Odbor za 

družbene dejavnosti ter Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe.  

 

Sklepe posameznega odbora k tej točki dnevnega reda so podali predsedniki odborov in 

sicer: 

• Statutarno pravna komisija je obravnavala odlok o proračuna Občine Radenci za 

leto 2020 v prvi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

• Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval odlok o 

proračuna Občine Radenci za leto 2020 v prvi obravnavi in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdil. 

• Odbora za kmetijstvo je obravnaval odlok o proračuna Občine Radenci za leto 2020 

v prvi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

• Odbor za šport in turizem je obravnaval odlok o proračuna Občine Radenci za leto 

2020 v prvi obravnavi in glede na izid glasovanja (2 ZA, 3 vzdržani, odlok ni bil 

potrjen) predlaga svetnikom OS, da glasujejo po lastni presoji. 



• Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je 

obravnaval odlok o proračuna Občine Radenci za leto 2020 v prvi obravnavi in ga v 

predlagani vsebini tudi potrdil. 

• Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval odlok o proračuna Občine Radenci za 

leto 2020 v prvi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi, potrdil. 

• Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval odlok o proračuna Občine 

Radenci za leto 2020 v prvi obravnavi in ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči pozval k razpravi. 

 

Razpravljali so: g. Dejan Berić, g. Miran Gomboc, ga. Dominika Fras, g. Toni Žitek, g. 

Vladimir Rantaša, mag. Norma Bale, g. Niko Brus in g. Jožef Toplak. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 103/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu Občine Radenci za leto 

2020 v prvi obravnavi, z naslednjimi prilogami: 

 

• Splošni del proračuna za leto 2020 

• Posebni del proračuna za leto 2020 

• Načrt razvojnih programov za obdobje od 2020-2023 

• Kadrovski načrt za leto 2020-2021 

• Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2020 

• Načrt nabav v letu 2020 

• Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2020 

 

in ga daje v 30 dnevno javno razpravo ki začne teči z 27.01.2020 in traja vključno do 

25.02.2020. 

 

Vpogled je možen v prostorih Občine Radenci. Gradivo je objavljeno tudi na spletni strani 

Občine Radenci www.radenci.si.  

 

V času javne razprave lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in občinski 

upravi posredujejo svoje pripombe. Pripombe morajo biti podane v pisni obliki do 

navedenega roka. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. Ga. Dominika Fras se je pri glasovanju izločila. 

 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

 

Odlok v prvi obravnavi je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 7 PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA OBČINE 

RADENCI – PRVA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

http://www.radenci.si/


 

O predmetni spremembi poslovnika je razpravljala Statutarno pravna komisija ga v 

predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA 104/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občine 

Radenci v prvi obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 16  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  16  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Spremembe in dopolnitve poslovnika v prvi obravnavi so bile sprejete. 

 

➢ AD 8 PREDLOG SKLEPA O ODDAJI GOSPODARSKE JAVNE INFRASTRUKTURE 

OSKRBE S PITNO VODO – V NAJEM JAVNEMU PODJETJU PRLEKIJA D.O.O. 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljal Odbor za okolje, urejanje prostora in gospodarske 

javne službe in ga v predlagani vsebini tudi potrdil. Dodatno je odbor sprejel sklep, da 

ostane v občini enotna položnica RO za zaračunavanje storitev. Nadalje je bilo na odboru 

predlagano, da se pooblasti župana za podpis pogodbe z JP Prlekija o oddaji gospodarske 

javne infrastrukture oskrbe s pitno vodo- v najem do 31.12.2020.  

 

Predlog odbora je tudi, da se obvestilo, ki so ga prejeli vsi občani Občine Radenci o višini 

cene vode, objavi v naslednji številki Informatorja ter se ob navedeni objavi cene, zapiše 

tudi obrazložitev navedene cene. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 105/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o oddaji gospodarske javne 

infrastrukture oskrbe s pitno vodo – v najem javnemu podjetju Prlekija d.o.o., do 

31.12.2020. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 9 PREDLOG SKLEPA, DA SE LAHKO DO 20 % OMREŽNINE ZBRANE NA 

OBMOČJU OBČINE RADENCI NAMENI ZA SKUPNO VLAGANJE V JAVNO 

INFRASTRUKTURO V LETU 2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom. 



 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu je predsedujoči seznanil vse člane odborov na skupni seji odborov, 

ki je potekala 22.01.2020. 

 

Razpravljala sta: g. Vladimir RANTAŠA in g. Nikolaj BRUS. Slednji je tudi pozval, da se 

pošlje vsem svetnikom popravljeni zapisnik vseh odborov z dne 22.01.2020 (popravek 

višine omrežnine, ki se nameni za skupno vlaganje v javno infrastrukturo v letu 2020).  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 106/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep da se lahko do 20 % omrežnine, zbrane 

na območju Občine Radenci, nameni za skupno vlaganje v javno infrastrukturo 

oskrbe s pitno vodo na območju Občin Apače, Gornja Radgona, Križevci, Ljutomer, 

Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij o Ščavnici in Veržej, navedeno za leto 2020. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 10 SEZNANITEV SVETNIKOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI S 

PROGRAMOM UPRAVLJANJA ODLAGALIŠČ NENEVARNIH ODPADKOV 

HRASTJE MOTA ZA LETO 2020 IN 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Obrazložitev je podal g. Peter Brumen, družba Saubermacher, izvajalec GJS. 

 

O predmetnem programu je razpravljal Odbor za okolje, urejanje prostora in gospodarske 

javne službe. Odbor soglaša s predmetnim programom ter predlaga, da se poročila s strani 

izvajalca GJS tudi v bodoče pošiljajo na občino ter da se z njimi seznani tudi odbor za 

okolje. G. Brus je poudaril, da ga v poročilih moti le beseda, da je to odlagališče nenevarnih 

odpadkov, saj se je v preteklosti pokazalo, da gre na navedenem odlagališču tudi za druge 

(nevarne) odpadke. 

 

O predmetnem programu ni bilo razprave. 

 

Svetniki so bili seznanjeni s Programom upravljanja odlagališč nenevarnih odpadkov 

Hrastje Mota za leto 2020 in 2021. 

 

 

➢ AD 11 SEZNANITEV SVETNIKOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI S 

PROGRAMOM RAVNANJA Z LOČENO ZBRANIMI FRAKCIJAMI NA OBMOČJU 

OBČINE RADENCI V LETU 2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Primož Gjerkiš, podjetje Saubermacher, izvajalec GJS. 



 

S predmetnim programom je bil seznanjen Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe. G. Nikolaj Brus je podal zaključke odbora. Zbirni center je 

pomembna pridobitev v občini, tudi dodatni torek je pomemben, kar se tiče kontinuiranega 

odvoza. Odbor zahteva večjo kontrolo pri sprejemu odpadkov, kakršnih koli. Glede na 

dejstvo, da je prišlo pred prazniki do nesporazuma oz. preslabe informiranosti občanov, 

glede odvoza odpadkov, predlagajo, da se občane o odvozu bolje obvešča. Prav tako odbor 

predlaga, da se v Informatorju ponovno  obvesti krajane, da so na voljo zbiralci olja, ki se 

jih občani naj tudi poslužujejo.  

 

Pri navedeni točki ni bilo razprave. 

 

Svetniki so bili seznanjeni s Programom ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami na območju 

Občine Radenci v letu 2020. 

 

 

➢ AD 12 SEZNANITEV SVETNIKOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI Z 

LETNIM PROGRAMOM IZVAJANJA JAVNE SLUŽBE UREJANJA IN ČIŠČENJA 

JAVNIH POVRŠIN NA OBMOČJU OBČINE RADENCI ZA OBČINO RADENCI ZA 

LETO 2020  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Gregor Adanič, družba GMW, predstavnik izvajalca GJS. 

 

Predmetni program je obravnaval Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe. Odbor je glede na dejstvo, da je družba GMW opravljala 

nekatera dela tudi zunaj katastra občine, predlagal, da se kataster točno popiše. Prav tako 

je potrebno dela izvajati v skladu s koncesijo. Predlog odbora je tudi, da manjša dela 

preidejo na RO (kot je izobešanje zastav, kar je že prevzel RO…). Elaborat v vsebini kot je 

bil predložen, Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe tudi 

potrjuje. 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju povedal da je nekatera dela že prevzel RO. Predstavnika 

podjetja GMW je pozval, da spoštujejo določila koncesije. Prav tako je povedal, da bo 

ustanovil posebno komisijo, ki bo spremljala vsa dela. V preteklem letu je bilo namreč na 

občino naslovljenih veliko pripomb s strani občanov, glede urejenosti javnih površin 

(predvsem glede košnje javnih površin). Neopravljenih del se ne bo več toleriralo. Pričakuje 

se, da bodo zelenice očiščene. Ustanovljena komisija bo redno spremljala potek opravljenih 

del. 

 

Pri tej točki dnevnega reda ni bilo nadaljnje razprave. 

 

Svetniki so bili seznanjeni s Programom izvajanja javne službe urejanja in čiščenja javnih 

površin na območju občine Radenci za leto 2020. 

 

➢ AD 13 PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K UPRAVLJANJU IGRALNIŠKE 

DEJAVNOSTI ZA IGRALNICO NA LOKACIJI PANONSKA 1, 9252 RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli pred sejo občinskega sveta. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči, ki je med drugim povedal, da je z družbo AS 

MB d.o.o. sklenjen ustni dogovor, da se fasada objekta in streha objekta, na naslovu 

Panonska ulica 1, Radenci, uredita. Dogovor z lastnikom je, da bo do leta 2021 zunanji del 

fasade celotnega objekta urejen. 



 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 110/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep, da se gospodarski družbi AS MB 

d.o.o., Slovenska ulica 2, 2000 Maribor, izda soglasje k opravljanju 

igralniške dejavnosti za igralnico na lokaciji Panonska 1, 9252 Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo  16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 14 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je povedal, da je na vsa zastavljena vprašanja odgovoril tekom seje. Na 

vprašanja mag. Norme Bale pa bodo glede na zahtevo, pripravljeni odgovori v pisni 

obliki do naslednje seje OS. 

Ob koncu seje je predsedujoči vse prisotne seznanil, da se bo vezano na mreženje in 

pridobivanje projekta »PAMETNE VASI« odpotovalo v Bruselj. Predvideno potovanje bo 

nekje v začetku marca in bo trajalo dva dni. Potovanja se bodo udeležili trije 

predstavniki občine. Ob tem je pozval svetnike, da se ekipi pridruži tudi eden od 

svetnikov. Na navedeno povabilo se je odzval g. Nikolaj Brus. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 17 uri in 50 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


